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    Samsun Ticaret Borsasının ev 

sahipliğinde, Samsun Büyükşehir 

Belediye Başkanı Yusuf Ziya YILMAZ, 

Samsun Ticaret ve Sanayi Odası 

Yönetim Kurulu Başkanı Salih Zeki 

MURZİOĞLU, Büyükşehir Belediyesi 

Başkan Vekili Turan ÇAKIR, iş adamı 

Fahrettin ULUSOY ile borsa esnafının 

katılımları ile Samsun Gıda Borsası 

 

ÇAKIR, her iki projenin de kent 

ekonomisine büyük katkı 

sağlayacağına inandıklarının 

altını çizdi. Borsa esnafına 

hitap eden Büyükşehir Belediye 

Başkanı Y. Ziya YILMAZ,, 

kentte devam eden değişim ve 

gelişim ile ilgili bilgiler verdi. 

Başkan YILMAZ, "Artık durum 

değişti. Devlet yatırım 

konusunda elini ayağını 

çekince Samsun ayakta 

durmayı öğrendi. Şimdi Gıda 

OSB'yi büyütmeyi, lojistik köyü, 

fuar kongre merkezini 

konuşuyoruz. Bu değişim ve 

gelişim adım adım 

gerçekleşiyor. Gıda OSB'nin 

yerini büyütmeye yönelik bir 

talep varsa katkıyı vermeye 

hazırım. Ek tahsisli alanda Gıda 

OSB'nin büyütülmesine dair 

ekibimle beraber elimizden 

geleni yapacağız. Bundan hiç 

tereddüdünüz olmasın. Yeni 

OSB'nin yeriyle ilgili durum şu.  

Dikbıyık sahillerinde yapmamız 

çok zor. Çünkü bu hazine 

arazileri tarım ve sulak araziler 

olarak koruma altına alınmış 

durumda. Ama çare bulmalıyız. 

Konuyu enine boyuna ele alıp 

araştıracağız." dedi. 

Gıda OSB İçin Borsadan Yeni Bir Adım.... 

Mutena’ daydık 

Başkan Çakır, Yönetim 

Kurulu Üyemiz Nurettin 

Odabaş, Meclis Üyemiz 

Cihangir Cengiz ve Genel 

Sekreterimiz Ahmet 

Aliyazıcı' dan oluşan bir 

heyet üyemiz Mutena 

Tarım ve Hayvancılık Ltd. 

Şti. ne bir inceleme 

ziyareti gerçekleştirdi. 

Samsun Gıda OSB’ de 

yer alan Mutena’ daki 

incelemede, Meclis. 

Üyemiz Demir Küçük ve 

firma ortağı   Cemal 

Küçük heyetimize ayrıntılı 

bilgi verdiler 

 

içindeki lokantada gerçekleşen 

kahvaltı organizasyonunda bir araya 

gelindi.  Kahvaltının ev sahibi 

Samsun Ticaret Borsası Yönetim 

Kurulu Başkanı Sinan ÇAKIR yaptığı 

konuşmada Başkan YILMAZ'dan 

Gıda OSB'nin yerinin büyütülmesi ve 

yeni bir Organize Sanayi Bölgesi 

kurulması için destek istedi.  

Yönetim kurulumuz, 

üyelerimizle borsa lokantasında 

ki kahvaltıda bir araya geldi 


